
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 7. maj 2013 kl. 19.00 

 

Fraværende: Pernille   

Ordstyrer: Niels 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 2. april 2013 blev godkendt.  

 

1. Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive tilrettet.  

 

2.  

Bentes bunke. Skorstenen på værkstedsbygningen er tæret og skal repareres. Bente igangsætter. 

Foreningen er blevet pålagt et gebyr for at måtte køre affald på genbrugsstationen. Jørn har lavet en 

god rabataftale med Ramirent. Nogle spørgsmål fra en parcelforening blev drøftet, og vil blive be-

svaret. Et par beboerhenvendelser blev videregivet til behandling i bestyrelsen.  

 

3. 

Orientering fra formanden. Der bliver ofte kørt op over vores græskanter. Jørn og Alvin har 

reetableret flere gange. Niels skriver herom i næste nyhedsbrev. Niels har lavet beretning til 

forestående generalforsamling og supplerer den mundtligt på GF. Niels har inviteret Jesper Abel. 

Indkøb af ny John Deere havemaskine afventer godkendelse af budgetforslaget på GF. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter inviterer bilagskontrollanterne til at gennemgå årets bilag. 

Indkaldelse til GF og referat af samme skal sendes til Nordea efter GF. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge har indleveret indkaldelser til 

trykkeriet og henter dem. De udbringes i perioden 9.-12. maj 2013. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John tager sig af verserende sager. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Revneforsegling i etape 11 er udsat til efter næste 

vinter, da det endnu ikke er presserende. Niels nævnte, at der de senere år er sket en væsentlig 

forbedring i kvaliteten af vejbelægning, så foreningen fremadrettet bør overveje, om næste 

asfaltering (om flere år) skal bestå af en overfladebelægning. Det er en billigere løsning end 

asfaltering og det indebærer bl.a., at vi ikke får omkostninger til hævning af kantsten i området. 

Belægningen er bedst egnet til stamveje, da den grovere i strukturen.  

 

8. 

Orientering fra kommunikation intern. Næste nyhedsbrev udkommer medio/ultimo juni.  

 

9. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Vi har fået en ny mand, Kim i arbejdsprøvning. 

Kommunen afholder alle udgifter forbundet hermed. 

 

10. 

Orientering fra legepladsudvalg. Pernille fraværende. 

 

11.  

Eventuelt. Niels foreslog, at foreningen fremadrettet kan overveje, at etablere udendørs motions-

redskaber på vores fællesarealer. Bente appellerede til, at der strammes op på mødetiden til 

bestyrelsesmøderne, så alle er klar til at begynde kl. 19.00. Næste bestyrelsesmøde afholdes  

tirsdag, d. 4. juni 2013 kl. 19.00 

 

Referent: Bente Jensen 


